
Boga oglądać będą
Oglądamy  działki  pod  budowę
nowych  domów.  W  salonach
oglądamy  samochody,  które  nam
się  podobają.  W  sklepach
oglądamy  kreacje,  w  których
będzie  nam  do  twarzy.
Przeglądamy się w lustrze, czy
podobamy  się  sobie.  Oglądamy  rodzinne  zdjęcia.  Dzisiaj
liturgia słowa mówi, że Boga oglądać będą. Czy wyobrażasz
siebie  na  zdjęciu  z  Bogiem?  Takie  selfie  z  Bogiem,  swoim
Stwórcą i Odkupicielem. Ludzie lubią robić sobie selfie z
różnymi znanymi osobami. Ktoś wrócił z wakacji nad morzem, i
pokazuje mi; niech ksiądz zobaczy, mieliśmy wielkie szczęście,
na plaży spotkaliśmy Marcina Dańca i Małgorzatę Kożuchowską z
?M jak Miłość?. Wszyscy dali nam swoje autografy. Pismo święte
mówi dzisiaj, że Boga oglądać będą. Czy chciałbyś sobie zrobić
selfie z Bogiem? Ty, a obok ciebie Bóg Ojciec, który kładzie
swoją czułą rękę na ramieniu swego dziecka. Coś niesamowitego!
Lubimy się fotografować w towarzystwie sławnych ludzi. A czy
chciałbyś mieć zdjęcie z Bogiem, twoim Stwórcą i Zbawicielem.
Na przykład w twoim domu, albo z chorym dzieckiem, w szpitalu,
albo w pracy, gdy myślisz o swojej rodzinie. Boga oglądać będą
– właśnie to jest celem naszego życia. Oglądanie Boga w niebie
to  jest  życie  wieczne.  O  tym  przekonuje  nas  dzisiejsza
uroczystość.  Już  teraz  trzeba  o  tym  myśleć,  tego  gorąco
pragnąć, żyć w Bożej obecności, i Jemu zaufać.
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